

FREYA TWO

DESIGNED BY SAYS WHO

Freya stolens design er blevet videreudviklet til et alternativ, som fremstår let og elegant med en smallere ryg. Stolen fremtræder stadigvæk moderne med sin dynamiske linjeføring og elegante profil med samme ramme som den oprindelige Freya stol. Freya Two fås i de samme udførelser som den oprindelige Freya stol: både helt i træ, sædepolstret, ryg forsidepolstret. Den egner sig optimalt til spisebordet derhjemme samt restauranter. Freya Two er designet af Says Who og indgår i den stadigt voksende Freya serie.

// The Freya chair design has been further developed into an alternative that appears light and elegant with a more narrow back. The chair still looks modern with its dynamic alignment and elegant profile - with the same frame as the original Freya chair. Freya Two is available in the same versions as the original Freya chair: all in wood, seat upholstered, front side of back upholstered. It is ideally suited for the dining table at home as well as restaurants. Designed by Says Who, Freya Two is part of an ever-growing Freya series.

/ Das Design des Freya Stuhls gibt es nun auch mit schmalere Rückenlehne, die leicht und elegant wirkt. Mit seinen dynamischen Linien und dem schlichten Profil wirkt der Stuhl immer noch modern - mit dem gleichen Rahmen wie der ursprüngliche Freya-Stuhl. Freya Two ist in den gleichen Ausführungen wie der ursprüngliche Freya-Stuhl erhältlich: vollständig aus Holz, mit Sitzpolster, Rücken mit Spiegelpolster. Er ist ideal für den Esstisch zu Hause sowie für Restaurants geeignet. Freya Two wurde von Says Who entworfen und ist Teil der ständig wachsenden Freya-Serie.

SÆDE/RYG: Lamineret træ, uden polster: med lakeret finer i bøg, eg eller sortbejdsset eg, eller polstret: sæde fuldpolstret, ryg forsidepolstret, glat eller med to knapper i ryg. STEL: Massiv træ, lakeret eg, bøg eller sortbejdsset eg.

//SEAT/BACK: Laminated wood, without upholstery: with lacquered veneer in beech, oak or black-stained oak, or upholstered: fully upholstered seat, front side of back upholstered, plain or with two buttons in the back. FRAME: Solid wood in oak, beech or black-stained oak.

/SITZ/RÜCKEN: Formlagenholz schichtverteimt mit Holzurnier: Eiche, Buche oder schwarzgebeizte Eiche, oder gepolstert: Sitz vollgepolstert, Rücken mit Spiegelpolster - glatt oder mit zwei Knöpfen im Rücken. GESTELL: Massivholz Eiche, Buche oder schwarzgebeizte Eiche.

MO 4710

